



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papiasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

June 10, 2021

Dear WCS Community,

As our school year comes to a close next week, please accept my thanks for your continued support of our schools and our staff who serve your children. For next week, I have provided some important calendar information below:

- High Schools - Final exams will be conducted virtually, meaning the last day students will come to school in-person will be Monday, June 14.
- Middle Schools - We will continue our pattern of virtual half days, meaning the last day students will come to school in-person will be Monday, June 14.
- Elementary Schools - We have alternated between in-person and virtual students on half days. However, to ensure that all students can see their teachers and participate in the last day of school, we will invite everyone to connect with their teacher virtually, in the morning, on Thursday, June 17. This means the last day students will come to school in-person will be Tuesday, June 15.

If you have any specific questions, please contact your child's school. I look forward to a great summer for our students and hope that all of you find time to rest, relax, and re-charge!

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

10 يونيو/حزيران 2021

عزيري WCS المجتمع ،

مع اقتراب عامنا الدراسي من نهايته الأسبوع المقبل، يرجى قبول شكري على دعمكم المستمر لمدارسنا وموظفينا الذين يخدمون أطفالك. للأسبوع القادم ، لقد قدمت بعض المعلومات الهامة التقويم أدناه :

المدارس الثانوية - سيتم إجراء الامتحانات النهائية تقريبا ، مما يعني أن اليوم الأخير الذي سيأتي فيه الطلاب إلى المدرسة شخصيا سيكون يوم الاثنين 14 يونيو.

المدارس المتوسطة - سنواصل نمطنا من نصف يوم افتراضي ، مما يعني أن آخر يوم سيأتي فيه الطلاب إلى المدرسة شخصيا سيكون يوم الاثنين 14 يونيو.

المدارس الابتدائية - لقد تناوبنا بين الطلاب شخصيا والافتراضي في نصف يوم. ومع ذلك، لضمان أن جميع الطلاب يمكن أن نرى معلمهم والمشاركة في اليوم الأخير من المدرسة، وسوف ندعو الجميع للتواصل مع معلمهم تقريبا، في الصباح، يوم الخميس 17 يونيو. وهذا يعني أن اليوم الأخير الذي سيأتي فيه الطلاب إلى المدرسة شخصيا سيكون يوم الثلاثاء 15 يونيو.

إذا كان لديك أي أسئلة محددة، يرجى الاتصال بمدرسة طفلك. أتطلع إلى صيف رائع لطلابنا وأمل أن تجدوا جميعا الوقت للراحة والاسترخاء وإعادة الشحن!

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف